
KF-01/KF-01C

摇头夹子风扇
说明书

产品结构

皮带
网罩

（可拆卸）

转向杆
（可旋转180°）

开关旋钮显示屏

Type-C
充电口夹子防滑垫

底部防滑垫

挂钩孔

扇叶
（可拆卸）

扇叶盖
（可拆卸）

扇叶固定轴
（不可拆卸）

产品参数

使用方法

包装配件

产品中有害物质的名称及含量

以下情况恕不提供免费维修

有害物质

塑料件

金属件

硅胶件

PCB

铅（Pb） 汞（Hg） 镉（Cd） 六价铬
（Cr（VI））

多溴联苯
（PBB）

多溴二苯醚
（PBDE）

部件
名称

○ ○ ○ ○ ○ ○

○ ○ ○ ○ ○ ○

○ ○ ○ ○ ○ ○

× ○ ○ ○ ○ ○

本表格依据SJ/T11364-2014的规定编制
○：表示该有毒有害物质在该部件所有材料中的含量均在GB/T 26572规定的限量要求以下。
×：表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572规定的限量要求。

摇头夹子风扇*1      
Type-C充电线*1    
说明书*1
遥控器（KF-01C配遥控器）*1

产品名称：摇头夹子风扇
产品型号：KF-01（标准版）/KF-01C（遥控版）
材料：ABS+PP+PC
风扇功率：5.5W
充电输入：DC 5V     2.0A（MAX）
充电时间：3-5 小时
使用时间：2.5-13 小时（根据不同档位 / 模式而定）
电池容量：4000mAh（14.8Wh/3.7V）
产品重量：535g
产品尺寸：162（L）x 125（W）x 230（H）mm
执行标准：GB4706.1-2005；GB4706.27-2008

A.开关、风速、摇头、显示：

B.手动调节：

C.如何清洁：

D.充电说明：

E.遥控器说明：

1.长按开关1.5秒可使风扇开机或关机；
2.在风扇开启的状态下，旋转开关：
每顺时针转动一下，风速增加5%，最高为100%；
每逆时针转动一下，风速减少5%，最低为10%；
3.在风扇开启的状态下，短按开关，可打开或关闭摇头；
4.当转动开关调整风速时，显示屏显示为风速百分比，随后1.5秒自动跳转为电量百分比。

最大可转向180°

双手按住网罩边框，逆时针旋转直到听到“咔”的一声，卡扣完全解除，双手抓住网罩
边沿横条，垂直向上取出即可，装回方式顺时针旋转，直到听到“咔”的一声，卡扣完全
锁住，操作完毕。

取出扇叶必须扭下扇叶盖
如上图所示方向       

手动调节抬头高度
将下夹子底座拉开

建议受夹物体厚度不大于45MM

扇叶
（可拆卸）

扇叶固定
（可拆卸）

扇叶固定轴
（不可拆卸）

注：顺时针扭扭开扇叶盖；
       逆时针扭扭紧扇叶盖；
       扇叶固定轴不可取出。

清洁保养

1.对本产品清洁前，请确保电源已被切断。
2.面罩、扇叶拆卸后可用清水清洗，后罩可用干净的抹布擦拭，面罩、扇叶及后罩清洁完毕后请静置至完全干燥方可

安装使用。
3.禁止用水或者其他液体清洗电器部件（如电机、电源开关等）。
4.禁止用湿润的手或者抹布触碰电源及电器部件。

1.产品内置4000mAh锂离子电池，超强续航能力，且支持边充边用。
2.为延长电池使用寿命，当产品电量低于10%时，请及时充电。
3.产品充电为DC5V     2A，如果充电适配器不足2A会影响充电时间。
4.产品进行充电时，屏幕上会显示闪电标和当前电量。
5.当显示屏显示100%时表示电池已经充满。
6.产品使用充电器充电时，使用充电器应获得ccc认证。

开/关机 摇头

风速+

风速-

1.本产品KF-01C(遥控版)有配备遥控器。
2.遥控器为4个按键，分别是：开/关机、摇头、风速+、风速-。
3.第一次使用遥控器前，必须拔掉遥控器电池仓的绝缘片。
4.使用遥控器对准产品显示屏，点击开/关机按键就可开启风扇。
5.摇头功能只有在风扇正常开启后才可使用。
6.“风速+”和“风速-”两个按键每次单击，会增加或减少风速10%。
7.此遥控器标配一颗电池，电池型号为：CR2025 3V 纽扣电池。 

注意事项

三包凭证

1.长时间短距离直接吹强风可能会导致不适，尤其是婴儿和老人。
2.本机使用的是锂离子电池，无记忆效应，可随用随充不必等到电池耗尽才充电，随时

保持电池有电，有利于延长电池寿命。
3.风扇工作时风叶会高速旋转，严禁将异物伸进风扇内，否则可能会造成机器损坏。
4.10岁以下儿童使用产品，必须在成人监督下使用，避免造成危险。
5.风扇摇头过程中，请勿人为干扰产品运行。（使用外力打乱正常摇头方向及速度等）。
6.请勿用力拉扯或者弯折风扇转向杆，避免造成损坏。
7.清洗扇叶时切勿弯折扇叶，装回扇叶时，扇叶盖必须对好牙位，避免扇叶安装不当而

导致产品开机抖动或者不转。
8.当产品废弃时，应取出电池单独回收。

本公司产品实行保修年限之内的有限保障。
属于下列情况的设备故障或者损坏，不在有限保障之列，本公司不承担免费保修义务；
1.设备或部件以及超出了有效的保修期；
2.客户未按照说明书的要求，错误的安装、保管以及使用而造成的设备故障或损害；
3.非由本公司授权机构或人员拆卸而造成的设备故障或损坏；
4.因意外因素或者人为因素（包括但不限于操作失误、刮伤、搬运、磕碰、输入不合适的

电压电流等）导致的设备故障或损坏；
5.因自然灾害等不可抗力（如地震、火灾等）原因造成的设备故障或者损坏。

1.请妥善保管保修卡，以做维修时的凭证。
2.保修期为产品购买之日起一年内。
3.保修期间，本产品在正常使用的情况下发生故障，经本公司查验属实，将免费提供维修

和换新服务。

产品保修卡
（本卡仅适用中国地区）

产品名称 联系电话

产品型号 购买地址

用户姓名 销售商名称

购买时间

合格证
检测员 01 PASS

本标识内的数字表示产品在正常使用状态下的环保使用期限为10年

KF-01/KF-01C

Oscillating Clip Fan
User manual

Product Structure

Leather Strap
Disassemble 
Front Cover

Angle Bar
（Rotating 180°）

SwitchLED Display

Type-C
Charging PortNon-slip mat

Silicone

Wall mounting 
hole

Fan Blades
（Removable）

Blade’s Cap
（Removable）

Blade Fixed Axis
（unmovable）

Product Parameters

How to Use It

Packing Accessories

Free maintenance is not available under the
following circumstances

Oscillating clip fan*1      
Type-C USB cable*1    
User manual*1
Remote control（KF-01C）*1

Product name：oscillating clip fan
Product model：KF-01/KF-01C
Material：ABS+PP+PC
Fan power：5.5W
Input：DC 5V     2.0A（MAX）
Charging time：3-5hrs
Working Time：2.5-13hrs（Different wind speed/mode）
Battery capacity：4000mAh（14.8Wh/3.7V）
Product weight：535g
Product size：162（L）x 125（W）x 230（H）mm

A.On/Off、Wind Speed、Oscillating Function、LED Display:

B.Manual adjustment：

C.How to clean it：

D.Charging Descriptions：

E.Remote Control Description：

1.Long press 1.5s to turn ON or turn OFF；
2.Spin the button when it turn ON：
Clockwise rotation once，wind speed increase 5%，until to 100%；
Counterclockwise rotation once，wind speed reduce 5%，until to 10%；
3.Short press the button to turn the Oscillating ON or OFF；
4.While adjusting the wind speed，wind speed percentage displaying，after 1.5s 
it will switch to battery percentage 。

Max to rotating 180°

Counterclockwise spin and take out the front cover,clockwise spin to put the 
front cover back on.

Disassemble the blade cap 
before take off the fan blade.              

Adjusting the Vertical Angle Pull out of the bottom clip
Clip object less than 45MM thickness

Fan Blades
（Removable）

Blade’s Cap
（Removable）

Blade Fixed Axis
（Unmovable）

Remark：Clockwise rotation to spin out the 
blade cap;
Counterclockwise rotation to spin 
in the blade cap;
Blade Fixed Axis can not be removed.

Cleaning and Maintenance

1.Before cleaning the fan,please make sure that the power is off.
2.Front cover&Blades are washable，use tissue paper or duster cloth to clean the back cover, before put it back on,

please make sure all the parts are dry.
3.Never clean electrical components(such as motor,power switch,etc.)of the fan with water or other liquids.
4.Never touch the power supply and electrical components with a wet hand or cloth.

1.Product built in 4000mAh rechargeable battery, working while charging is available.
2.For a better battery life ，please charging when the battery power reach to 10%.
3.Product input with DC5V     2A，it will effect the charging time 
if the adapter input less than 2A.
4.It will display the flash icon & power percentage while charging.
5.Full charged when the display shown 100%.
6.Please use standard charging adapter.

ON/OFF Rotating

Wind speed+

Wind speed-

1.KF-01C is Remote control version 。
2.4 buttons on the remote control：ON/OFF、Rotating、Increase 
wind speed、Reduce wind speed.
3.Before use the remote control,please take off the plastic sheet.
4.Remote control point to the LED display, press ON/OFF to turn 
on the fan.
5.Oscillating funtion only working when the fan is on.
6.Press“Wind speed+”&"Wind speed-"once,increase or reduce 
wing speed 10%.
7.Remote control build in a CR2025 3V button cell.

Precautions
1.Directing the fan at people with a high level of airflow for a long time will cause
discomfort,especially for infants and the elderly.
2.The battery provided for the fan is a lithium-ion battery without the memory effect,
which can be recharge at  any time,rather than after the battery is exhausted.Keep it
charged is conducive to extending its service life. 
3.When the fan is working,the fan blades will rotate at high speed.Therefore,it is strictly
prohibited to extend foreign objects into the fan,otherwise the fan may br damaged.
4.Children under the age of 10 should use the fan under the supervision of an adult to
avoid dangers.
5.During the running of the under the oscillation mode,please never disturb it.(For
example,force to disturb its normal oscillating direction and speed.)
6.Do not pull or bend the fan steering lever to avoid damage.

Our products are subject to limited warranty within the warranty period.Equipment
failure or damage under the following circumstances is not covered by the limited
warranty,and the Company will not undertake the warranty obligation free of charge.
1.Equipment or parts have exceeded the valid warranty period.
2.Equipment failure or damage caused by the customer’s incorrect installation,
storage and use according to the instructions.
3.Equipment failure or damage caused by disassembly by non-authorized agencies or
personnel of the Company.
4.Equipment failure or damage caused by unexpected factors or human factors
(including but not limited to operating errors,scratches,handing,bumping,input of
inappropriate voltage and current,etc.).
5.Equipment failure or damage caused by force majeure such as natural disasters
(e.g. earthquake,fire,etc.).

Three-guatantee Certigicate
1.Please keep the warranty card properly as a certificate for maintenance.
2.the warranty peiod is within one year from the date of purchase. 
3.Duringthe warranty period,if this product breaks down under normal use an is verified
by our company,we will provide maintenance and replacement service free of charge.

Certificate of conformity
Inspector 01 Pass

本说明书的内容及产品的规格技术说明如有变更，恕不另行通知
The contents of this manual and the specification of

the product are subject to change without prior notice

7.While cleaning blades ,do not bend and folding the fan blade, when put the blade 
back,make sure to put in correct position,otherwise it will causes the fan not working.
8.When the product is discarded, the battery inside should be taken out and recycled 
separately.



NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the 
FCC Rules. These limits are designed to provide
reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio 
frequency energy and, if not installed
and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no 
guarantee that interference will not occur
in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined 
by turning the equipment off and
on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
—Reorient or relocate the receiving antenna.
—Increase the separation between the equipment and receiver.
—Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
—Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

(Shenzhen Cassvie Technology Co., Ltd.)
(2A42R-KF01C)

All other devices shall bear the following statement in a conspicuous location 
on the device:
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 
following two conditions: 
(1) this device may not cause harmful interference, and 
(2) this device must accept any interference received, including interference 
that may cause undesired operation.
Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance could void the user's authority to operate the equipment.
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